

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN

Date: 30-10-2021 12:31:07 PM Subject: Third Quarter results

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المال الأردني التاريخ: 30-10-2021 PM الموضوع: نتائج الربع الثالث

## Capital Bank's Total Assets Increase by 45% to Reach JD4 Billion Capital Bank's Net Profits Amounted to JD52.7 Million During the Third Quarter of 2021

Capital Bank Chairman of the Board of Directors Bassem Khalil Al-Salem announced that the bank's net profits after taxes and provisions increased by 80% by the end of 2021's third quarter, reaching JD38.2 million, excluding all non-recurring operations which include the outcome of the acquisition of Bank Audi's business in Jordan and Iraq, which brings the group's net profits up to JD52.7 million, with an increase rate of 162.7%.

Capital Bank's total assets also witnessed a remarkable 45% increase during the first nine months of the year to reach approximately JD4 billion, compared to JD2.7 billion dinars as end of 2020, reflecting the confidence of the bank's customers and depositors.

In a statement to the press, Al-Salem confirmed that Capital Bank continued to record strong operational performance, with its net operating income during the first nine months totaling approximately JD53.8 million, an increase of 29%. Al-Salem explained that these positive results reveal the strength of the bank's strategy and achievements, bringing us closer to becoming one of the leading financial institutions in the country. Capital Bank also saw a 41.7% increase in net facilities offered to customers during the first nine months of this year, reaching approximately JD2 billion, compared to JD1.4 billion as end of the previous year, while customer deposits increased by 48.3% to reach JD2.5 billion at the end of September. Net interest income totaled JD72.9 million, compared to JD50.6 million at the end of September 2020, recording an increase of 44%. Also during the first nine months of the year, returns on shareholder equity amounted to 13.8% of net profits, excluding non-recurring profits.

## ارتفاع إجمالي موجودات البنك بنسبة 45 % لتصل إلى 4 مليار دينار

## 52.7 مليون دينار صافي أرباح كابيتال بنك في الربع الثالث من العام الجاري

كشف رئيس مجلس إدارة مجموعة كابيتال بنك، باسم خليل السالم، عن ارتفاع صافي أرباح البنك بعد الضريبة والمخصصات مع نهاية الشهور التسعة الأولى من العام الجاري بنسبة 80%، لتصل إلى 38.2 مليون دينار، وذلك بعد استبعاد كافة العمليات غير المتكررة ومن ضمنها ناتج عملية الاستحواذ على العمليات المصرفية لبنك عوده. لترتفع صافي أرباح البنك إلى 52.7 مليون دينار وبنسبة 162.7%.

كما شهدت إجمالي موجودات كابيتال بنك ارتفاعاً ملحوظاً خلال الشهور التسعة الأولى من العام الجاري وبنسبة 45% لتصل الى ما يقارب 4 مليار دينار، مقابل 2.7 مليار دينار كما في نهاية العام الماضي مما يعكس ثقة العملاء والمودعين في البنك.

وأكد السالم في بيان صحفي، أن كابيتال بنك واصل تسجيل أداء تشغيلي قوي، حيث بلغ صافي الدخل التشغيلي خلال الشهور التسعة الأولى قرابة 53.8 مليون دينار، وبارتفاع نسبته 29%. حيث أوضح السالم أن هذه النتائج الإيجابية تشير إلى أن البنك يسير في الاتجاه الصحيح وتمثل إنجاز الجديد التقربنا أكثر من تحقيق تطلعاتنا بأن نصبح في مقدمة البنوك الرائدة في المملكة.

وأظهرت الميزانية تحقيق كابيتال بنك لنتائج مالية



قوية، حيث ارتفعت صافي التسهيلات الممنوحة للعملاء خلال الشهور التسعة الأولى من العام الجارى بنسبة 41.7% لتصل قرابة 2 مليار دينار، مقارنة بـ 1.4 مليار دينار في كما في نهاية العام الماضي، كما ارتفعت ودائع العملاء بنسبة 48.3% لتبلغ مع نهاية أيلول 2.5 مليار دينار، بينما بلغت صافي إيرادات الفوائد ما مجموعه 72.9 مليون دينار مقارنة مع 50.6 مليون دينار في نهاية أيلول من العام 2020، وبارتفاع نسبته 44%. فيما بلغ نسبة العائد على حقوق المساهمين خلال الشهور التسعة الأولى من العام الجارى 13.8% من صافى الأرباح باستثناء الأرباح غير المتكررة. Please accept our sincere thanks and appreciation. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة Chairman of Board of Directors

User Name: Musaab Assaf اسم المستخدم: Musaab Assaf